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Abstract (en)

The invention relates to a venting device for exhaust gases of at least one missile of an arms system installed in particular on a ship. This device
is constituted by a frame (1) integrated with the hull (3) of the boat and following its external shape, this frame (1) delimiting at least one orifice
blocked by a cover (2), the cover (2) being ejectable under the pressure of the exhaust gases when at least one missile of the arms system is fired.
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Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif d'évacuation des gaz de combustion d'au moins un missile d'un systeme d'armes installé notamment sur un
navire. Ce dispositif est constitué par un cadre (1) intégré a la coque (3) du navire et épousant sa forme extérieure, ce cadre (1) délimitant au moins
un orifice obstrué par un opercule (2), I'opercule (2) étant éjectable sous la pression des gaz de combustion lorsqu'au moins un missile du systeme

d'armes est mis a feu. <IMAGE>
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